



## 星宇航空機票優惠 STARLUX Airlines Ticket Offer

### 條款及細則：

1. 此優惠適用於2026年6月30日或之前預訂之機票。
2. 此優惠只適用於3香港客戶。
3. 優惠機票數量有限，先到先得，售完即止。
4. 客戶可於星宇航空官網或應用程式使用指定優惠碼購買優惠機票，優惠只適用於票價，不包括任何政府和機場稅項、燃油附加費和航空公司附加費。
5. 優惠碼僅在「適用出發日期」內有效，客戶必須在購票時輸入優惠碼以享折扣。折扣不適用於已完成之購票訂單。
6. 優惠碼適用於星宇航空班號並由星宇航空實際營運之國際線航班。
7. 優惠碼適用於從香港出發前往指定目的地的來回及單程機票；若航段票價不足優惠代碼之折扣金額，將以實際票價金額作出折扣。兒童票價折扣為票面價之75%。
8. 每次交易最多可預訂九張相同航班之機票。
9. 優惠票價僅適用於指定艙。有關相關機艙詳情，請參閱<https://www.starlux-airlines.com/zh-TW/booking/product/fare-product>。
10. 使用優惠碼完成購票後，如需辦理機票更改，除依照票價產品規定計算票價差額、稅金差額及更改手續費外，如更改後之行程不適用活動條件或活動已結束，亦可能不再享有原折扣且需以原價計算各相關費用。
11. 優惠碼不得與禮品券一起使用。
12. 此優惠由相關服務/產品供應商提供，和記電話有限公司（「本公司」）對一切有關此優惠提供之服務/產品恕不承擔任何責任及/或賠償。
13. 本公司保留隨時修改本優惠之條款及細則以及終止優惠的權利，而不作另行通知。
14. 如有任何爭議，本公司及星宇航空保留最終決定權。

銷售日期	適用出發日期	目的地	折扣、適用艙等及優惠碼
即日起至 2026 年 6 月 30 日	2026 年 1 月 15 日至 2 月 13 日 / 2 月 20 日至 4 月 1 日 / 4 月 8 日至 12 月 18 日 / 12 月 27 日至 31 日	台北	商務艙 : D 每位票價優惠 HKD500 優惠碼 : 3JX500
			豪華經濟艙 : E 及經濟艙 : S/N/Q 每位票價優惠 HKD250 優惠碼 : 3JX250
即日起至 2026 年 6 月 30 日	2026 年 1 月 15 日至 2 月 13 日 / 2 月 20 日至 6 月 30 日 / 9 月 1 日至 12 月 4 日 / 12 月 22 日至 30 日	洛杉磯 三藩市 西雅圖 安大略(加洲) 鳳凰城	商務艙 : D 每位票價優惠 HKD1,000 優惠碼 : 3JX1000
			豪華經濟艙 : E 及經濟艙 : V/S/N 每位票價優惠 HKD800 優惠碼 : 3JX800

\*實際適用出發日期依系統顯示為準

**Terms and conditions:**

1. This offer is valid for bookings made on or before 30 June 2026.
2. This offer is valid for 3 Hong Kong customers only.
3. Discounted flight tickets are limited in quantity and available on a first-come, first-served basis while supplies last.
4. Customers can purchase discounted flight tickets with the promo code via the STARLUX Airlines official website or mobile app. Fare discounts apply only to the net fares of the ticket(s) and do not include any government and airport taxes, fuel surcharges, or airline fees.
5. The promo code is valid only within the "Applicable Travel Date" and must be entered at the time of ticket purchase to enjoy the discount. The discount does not apply to completed ticket orders.
6. The promo code is applicable to international flights operated by STARLUX Airlines.
7. The promo code is applicable for round-trip and one-way tickets from Hong Kong to designated destinations; if the fare for any flight segment is less than the discount amount, the discount will be applied to the actual fare. The child fare are discounted at 75% of the published fare.
8. A maximum of nine tickets for the same flight can be booked per transaction.
9. Fare discounts are only applicable to specified cabin classes. For details about the relevant classes, please refer to <https://www.starlux-airlines.com/en-TW/booking/product/fare-product>.
10. If changes to the ticket are required after completing the purchase with the promo code, in addition to calculating fare differences, tax differences, and change fees according to fare product regulations, if the new itinerary does not meet the conditions of the

promotion or if the promotion has ended, the original discount may no longer apply, and all related fees will be calculated at the original price.

11. The promo code cannot be used in conjunction with gift vouchers.
12. Hutchison Telephone Company Limited ("the Company") is not the provider or supplier of the privileges and shall not be responsible for any matters relating to the service or product.
13. The Company reserves the right to cancel, revise, suspend or terminate all or any part(s) of the promotion at any time without prior notice or reason.
14. In case of disputes arising out of these privileges, the decision of the Company and STARLUX Airlines shall be final and conclusive.

<b>Sales Date</b>	<b>Applicable Travel Date</b>	<b>Destination</b>	<b>Discount, applicable booking class and promo code</b>
From now to 30 June 2026	15 January to 13 February / 20 February to 1 April / 8 April to 18 December / 27 -31 December 2026	Taipei	Business class: D HKD500 discount per ticket Promo code: 3JX500
			Premium Economy class: E, Economy class: S/N/Q HKD250 discount per ticket Promo code: 3JX250
From now to 30 June 2026	15 January to 13 February / 20 February to 30 June / 1 September to 4 December / 22 - 30 December 2026	Los Angeles San Francisco Seattle Ontario Phoenix	Business class: D HKD1,000 discount per ticket Promo code: 3JX1000
			Premium Economy class: E, Economy class: V/S/N HKD800 discount per ticket Promo code: 3JX800

\*Actual applicable departure dates depend on the dates shown in the system.